
 Bestyrelsesmøde i Jyderups Fremtid  Den 25. november 2024              
kl. 18.30 

    

 

Deltagere: Claus-Jørgen, Lars, Michael, Leise og Steffen  Afbud: Niels og Anja 

    

Dagsorden Referat Beslutning 

 

Godkendelse af dagsorden og 

referat 

   Godkendt 

 

Økonomi og medlemmer Bogført balance blev udleveret og kort gennemgået. 

Projekter der er godkendt, men endnu ikke 

gennemført/udbetalt udgør kr. 40 tkr. 

Tidligere godkendte affaldsspande til 

shelterpladsen bortfalder, da de er blevet betalt fra 

anden side. 

Foreningsfitness kontaktes for at høre om status på 

deres indkøb. 

Naturpark Åmosen mangler at fremsende 

fakturakopi på skiltestandere til Grøn genstart. 

Fodboldklubben har tidligere sendt en faktura fra 

dem selv, men er blevet bedt om at sende 

fakturakopi vedr. hegn eller andet indkøb til nyt 

udeområde. 

Der rykkes ikke yderligere for manglende 

kontingent betalinger. 

 

 

 

 

 

 

Steffen kontakter Sander 

 

Claus kontakter Paya 

 

 

 

Indkomne ansøgninger 

- Ansøgning fra Naturpark om 

midler til fundraising af 

Naturrum 

 

 

 

 

  

Ansøgning blev godkendt med 25 tkr. 

 

 

 



- Mail fra formand Lene 

Andersen vedr. legeplads i 

Elmegården 

 

Den gl. ansøgning fra 2022 er fortsat gældende med 15 

tkr. Claus giver besked videre. 

 

 

 

 

Evaluering af JJ-dag 

 

 

Resultat -5 tkr. 

Igen en hyggelig aften med fint fremmøde. 

Dejlig musik (Kenneth Wester) og fin 

juleudsmykning. 

Jubilæumstiltaget med en pølsevogn, blev ikke den 

store succes. Vi drøftede for og imod og om der 

skal tilbydes mad næste år. 

Udfordringer med den ene ”hane”, og 2 er for lidt. 

Krus er der nok af til næste år. 

Punktet tages med på næste best.møde igen, hvor vi kan 

overveje om der skal være et alternativt. 

 

 

Status på salg af Jyderups Jul 

 

27 fustager solgt, 18 tilbage 

196 ks øl solgt, 42 tilbage 

Vi har bestilt 40 fustager og 250 kasser. 

Leveret 45 fustager og 238 kasser. 

Skands ved godt at fordelingen gik skæv og har 

tilbudt at tage de 5 fustager retur, hvis ikke vi får 

dem solgt. Holdbarheden er kortere på dem end på 

flaskerne. 

 

Aftalt af Stefen laver FB-opslag med en husker om, at den 

kan købes og hvor 

 

 

Eventuelt 

 

Vi har modtaget en mail om forslag til en mere lokal 

juleøl.  

Michael har opdateret hjemmesiden med nye 

billeder. 

Lystænding 

 

Enighed om at vi holder fast i vores succesfulde øl fra 

Skands. Claus svarer mailen. 

 

Enighed om at vi ikke deltager, da det ikke giver mening 

at stå at dele gratis smagsprøver ud, når butikkerne skal 

have dem solgt.  

 

Næste møde 27/1-25 kl. 18.30 i Hallen    (Leise booker) 



 


